

# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
2024-11-14

**Tid: 12:01**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	LENA STANIEWICZ
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÉN TILL §8 ÄSKNINGAR
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMALM
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON
VICE ORDFÖRANDE F6	GUSTAV ANDERSSON
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS "NICCO" RENAUDO FRÅN §8 ÄSKNINGAR

## §1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:01!

## §2 Val av justerare

Mikael Eriksson väljs till justerare.

## §3 Adjungeringar

**Beslut:** Att välja in Ellen Carlsson med närvaro och yttranderätt.

## §4 Fyllnadval

Ellen Carlsson söker masteransvarig i SNF, är 23 år gammal och läste F men läser nu ENM-mastern. Hon har körkort och söker för att hon inte tidigare varit så aktiv och vill vara det och hon känner att det passar bra nu. Hon har haft åsikter i kandidaten men inte gjort något aktivt för ändringar. Hon tycker därför det kan bli kul att höra vad som kan bli bättre med mastern och hur studenterna ser på sin kandidat. Hon tycker att det ska bli spännande att se hur olika folk upplever studietiden på Chalmers.

**Beslut:** Att välja in Ellen Carlsson som masteransvarig i SNF.

## §5 Runda bordet

### §5.1 Kärnstyret

Alexander: Mår bra. Planerade i söndags åsiktsprogrammet.

Marcus: Utbildning för SNF och två i Balngt under helgen, trött och lite omotiverad.

Elin E: Det är bra med mig, utbildning och åsiktsprogram. SU i måndags, PA-möte igår och möte med JämF.

Elin G: Möte med arbetsgruppen som utvärderar sektionstyrelsen.

Elias: Kommer ikapp med allt från kvartalssrapporten.

Jakob: Skickat nyhetsbrev.

### §5.2 DP

Pubrunda i torsdags, taggar räkdup.

### §5.3 F6

Luciasittning igår, det var lyckat, gästerna var nöjda.

### §5.4 FnollK

Fortsätter med aspning, taggad på fortsättningen.

- §5.5 SNF Träffat de som bestämmer över oss, de ska lägga om schemat från grunden hösten 2025.
- §5.6 Foc Foc mår bra.
- §5.7 FARM Har börjat sin aspning och planerar mässa, ska också hålla räkdup på fredag.
- §6 Sektionsmöte** TalP ger förslag torsdag i LV6 för sektionsmöte, styrelsen tycker det låter bra. Det är den 12:e december.
- §7 Uppdatering av verksamhetsplanspunkter**
- Åsiktsprogram: Det finns nu en plan med vilka punkter som ska vara med. Lo berättar om punkterna de har, allt finns i styretdriven. Tidigare sektionsstyrelse, sektionsaktiva, SNF, masternivå och kandidat studenter är grupper som kommer innefattas. Senare under LP:n kommer en workshop hållas för sektionsaktiva under en lunch för att samla deras åsikter. Planen är att ha ett färdigt program till sektionsmötet i LP3 för att kunna justera till LP4. Lo och Alexander ska påbörja arbetet med verksamhetsplaner snart så att det kan implementeras för de som går på vid årskiftet.
- Styrelseuppbyggnad: Planen är att lägga upp två förändringsförslag, ett där ordförande i kommittéer är med och ett där de inte är det. Syftet är att styrelsen ska kunna bli mer strategisk än idag. Elin och Alexander har haft möten med arbetsgruppen som kommit med input och tänker nu diskutera mer med ordförandena och ser vad de tycker.
- Focus: Det kommer snart att startas upp. Tord säger att vi väntar på en underskrift från Jörgen innan renovering kan påbörjas så det är ett långt tag kvar till vi får Hilbert.
- Sektionsaktiva: Aspningpolicy är skriven och genomröstad, jobbar med att se över stormötena och även utbildningar. Nu ska även arrangemangsutbud börja hanteras. Se vad de som är engagerade har förmåner och vad vi kan erbjuda dem.
- Kommunikation: Utvärdera Mattermost som ny kommunikationskanal, samtidigt så utvecklas kårappen. Det ska skrivas ett "How to PR" dokument. Nils påpekar att kårappen förhoppningsvis kommer utvecklas snabbare än tidigare då en har blivit anställd för detta.
- §8 Äskningar** Det har kommit en äskning. DP har äskat 2000 kronor för kaffe, budgeten de fick från Elias var 1000 kronor och de har köpt kaffe för 3000 kronor så äskar nu. Elias tycker inte det bör godkännas, andra håller med. Lena säger att de får returnera isåfall.
- Beslut:** Att avslå DPs äskning för kaffe.
- §9 Övriga frågor**
- §9.1 Sektionstryelsen uppbyggnad Sally tycker det inte är jättebra om de tas bort helt. Hon tycker ordföranderåd varann vecka låter bra. Hon tycker det hade blivit för mycket för henne att ta mer styrelsejobb än nu. Nicco undrar varför de skulle behöva ta på sig mer jobb. Sally undrar hur det blir med incidenthanteringar under mottagningen och hur det ska lösas. Det kommer ha i åtanke och lösning på i förslagen.
- §9.2 Dörren till Focus Dörren till Focus har inatt gått sönder. Det är ingen som vet vad som har hänt. Marcus ska kolla med KL och sedan kontaktar han Tord.
- §10 Mötets avslutande** Alexander Ternström avslutar mötet kl. 12:41!

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign